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Abstract (en)
[origin: WO2017167874A1] The invention relates to a cleaning apparatus (110) for cleaning articles (124). The cleaning apparatus (110) comprises
at least one cleaning chamber (128) and at least one covering device (134), which encloses the cleaning chamber (128) at least in part. The
covering device (134) can be moved by means of at least one electromechanical drive (186), via at least one gear mechanism (184), in an opening-
movement direction (139) from a closed position (135) into an open position (137) or in a closing-movement direction (141) from an open position
(137) into a closed position (135). The cleaning apparatus (110) also has a sensor (202), which is designed to detect manual force applied to the
covering device (134) in the opening-movement direction (139) or in the closing-movement direction (141). The cleaning apparatus (110) is also
designed to activate the electromechanical drive (186) in accordance with the detection of the manual force applied.

Abstract (de)
Es wird eine Reinigungsvorrichtung (110) zum Reinigen von Reinigungsgut (124) vorgeschlagen. Die Reinigungsvorrichtung (110)
umfasst mindestens eine Reinigungskammer (128) und mindestens eine die Reinigungskammer (128) zumindest teilweise umschließende
Abdeckvorrichtung (134). Die Abdeckvorrichtung (134) ist über mindestens ein Getriebe (184) mittels mindestens eines elektromechanischen
Antriebs (186) in einer Öffnungsbewegungsrichtung (139) von einer geschlossenen Position (135) in eine geöffnete Position (137) oder in einer
Schließbewegungsrichtung (141) von einer geöffneten Position (137) in eine geschlossene Position (135) bewegbar. Die Reinigungsvorrichtung
(110) weist weiterhin einen Sensor (202) auf, welcher eingerichtet ist, um einen manuellen Kraftangriff an der Abdeckvorrichtung (134) in der
Öffnungsbewegungsrichtung (139) oder in der Schließbewegungsrichtung (141) zu erkennen. Die Reinigungsvorrichtung (110) ist weiterhin
eingerichtet, um entsprechend der Erkennung des manuellen Kraftangriffs den elektromechanischen Antrieb (186) anzusteuern.
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